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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr V/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

 

Posiedzenie w dniu 30 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:57 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. 

Obecni: 

1.Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Renata Heda 

5. Alicja Isalska 

6. Grzegorz Jędrzej 

7. Ireneusz Licznar 

8. Witold Rygorowicz 

9. Bartosz Trytek 

10. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Obecni: 

1. Leszek Czereba 

2. Alicja Isalska 

3. Grzegorz Jędrzej 

4. Ireneusz Licznar 

5. Bartosz Trytek 

6. Jacek Urbański 

7. Wiesław Zawiślak 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Leszek Czereba, Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Zdrowia Bartosz Trytek. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

2. Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. 

Radna Alicja Isalska oznajmił, że swoje wnioski złożyła już do Burmistrza, jednak 

przedstawiła je pod obrady komisji.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek: Alicji Isalskiej zakup 

klimatyzatorów do pracowni komputerowych w szkołach na terenie Gminy Prudnik - kwota 

około 30 000 zł.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, Jacek 

Urbański 

PRZECIW (3) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Renata Heda, Ireneusz Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek: Alicji Isalskiej zakup klimatyzacji 

do pracowni komputerowych w szkołach na terenie Gminy Prudnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Jacek Urbański 

PRZECIW (4) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Bartosz Trytek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek: Alicji Isalskiej zakup kojca do 

wyłapywania zwierząt - 10 000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

PRZECIW (2) 

Leszek Czereba, Ireneusz Licznar 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek: Alicji Isalskiej zakup kojca do 

wyłapywania zwierząt - 10 000 zł.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

PRZECIW (2) 

Leszek Czereba, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Hołda, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia. 

 

Radny Marek Bień zasugerował, aby zabezpieczyć w budżecie kwotę w granicach 25 000,00 

zł na nagrody dla uczniów z najwyższa średnią w każdej szkole.  

Wniosek radnego został poddany pod dyskusję.  

Radny Grzegorz Jędrzej uznał, że wniosek ten należy poddać analizie na jakich zasadach 

miały by być przekazywane nagrody najlepszym uczniom? Czy tylko jednemu z danej 

szkoły? Czy jeśli kilku będzie miało takie same średnie to wówczas wszyscy maja otrzymać 

wyróżnienie czy tylko jeden wybrany? Radny wyraził zdanie, że 25 000,00 zł może okazać 

się niewystarczające. Trzeba się najpierw zastanowić nad zasadami przyznawania nagród.  

Radny Marek Bień stwierdził, że przygotuje analizę szczegółową i wówczas przedstawi 

propozycję. 

Wniosek nie został poddany pod głosowanie.  

Radny Jacek Urbański złożył wniosek do budżetu Gminy Prudnik na rok 2025 o 

zabezpieczenie kwoty 50 000 zł na dokończenie remontu kapliczki przy ul. Nyskiej pod 

głosowanie przez Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Radny Jacek Urbański wnioskuje o 

zabezpieczenie kwoty 50 000 zł na dokończenie remontu kapliczki przy ul. Nyskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Jacek Urbański 

PRZECIW (1) 

Leszek Czereba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Spraw 

Obywatelskich i Porządku Publicznego.  

 

Wniosek radnego Grzegorza Jędrzeja - zabezpieczenie kwoty 5 000 na progi zwalniające na 

ul. Karola Miarki pod głosowanie Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wniosek radnego Grzegorza Jędrzeja - 

zabezpieczenie kwoty 5 000 na progi zwalniające na ul. Karola Miarki.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Bartosz Trytek, Jacek 

Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ireneusz Licznar, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Spraw 

Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

 

Radny Ireneusz Licznar wnioskuje o zamontowanie progów zwalniających przy ul. 

Zwycięstwa - kwota 5 000 zł pod głosowanie Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Radny Ireneusz Licznar wnioskuje o 

zamontowanie progów zwalniających przy ul. Zwycięstwa - kwota 5 000 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Leszek Czereba, Grażyna Hołda, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Jędrzej, Jacek Urbański, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Isalska 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Spraw 

Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

 

Wiosek radnego Rafała Bolibrzucha o zabezpieczenie kwoty 250 000 na dokumentacje oraz 

wykonanie ogrodzenia, wykonanie płyty boiska oraz 100 siedzisk, jednego piłko chwytu na 

boisku sportowym w Łące Prudnickiej pod głosowanie Komisji Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego. 

Głosowano w sprawie: 

Wnioski do budżetu Gminy Prudnik na 2025 rok. Wiosek radnego Rafała Bolibrzucha o 

zabezpieczenie kwoty 250 000 na dokumentacje oraz wykonanie ogrodzenia, wykonanie 

płyty boiska oraz 100 siedzisk, jednego piłko chwytu na boisku sportowym w Łące 

Prudnickiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Grzegorz Jędrzej, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

PRZECIW (1) 

Leszek Czereba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Renata Heda, Grażyna Hołda, Ireneusz Licznar, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (1) 

Alicja Isalska 

Wobec powyższego głosowania wniosek uzyskał rekomendację Komisji Spraw 
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Obywatelskich i Porządku Publicznego. 

 

 

3. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono. 

 

 

  

Przewodniczący Komisji   

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Bartosz Trytek 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilinska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 


